
Dobrý deň. 8.8. som bola prijatá na ortopedické oddelenie na operáciu kolena. Veľmi 
chcem poďakovať celému personálu.. Od prvého kontaktu po pána doktora 
operátéra, anesteziologia, sálove sestry... Sestričky na oddelení... Svojou 
profesionalitou, empatiou, či úsmevom dokázali odstrániť obavy, či strach pred i po 
zákroku. Som veľmi vďačná, že aj v tejto zlej dobe máme stále možnosť vložiť svoje 
zdravie do rúk odborníkov, ktorým nechýba ❤. Ďakujem. Janka 
 
 


